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Referat Regionstyremøte NMF Rogaland 
 
Dato 

 
14.11.2023 

Møtenr. 7 
Sted Kontoret til NMF Rogaland, Sandvigå 7, 4007 Stavanger 

 
Til stede  
Fra Regionstyret 
 
 
Deltar digitalt 

Liv Elgheim, Astrid Helen Ove, Annika N. Skretting, Taj 
Elisabeth E. Seilen, May Kristin Øgreid, Karina Gundersen, 
Cesilie M. Olsen 
Gudny Drangeid, Jan Arve Hammerseth 

Fra administrasjonen Karoline Melstveit, Ida Olea Kongshaug 
Forfall Egil Johannessen, Marius Eie Barka 

 

Godkjenning 
 
Innkalling godkjent. 
Agenda godkjent. 
 
Saker til eventuelt tas opp under punktet.  
 

Referatsaker 
 

83/23 Orientering fra administrasjonen 
 

Orientering fra administrasjonen  
• Hovedfokuset for tiden er JAN-AM, Korpskonferansen og RM. Det går fortsatt endel 

tid til opplæring da både Ida og Karoline er nye hos NMF.  

• Audun Larsen har fullført sin tid hos NMF Rogaland og er nå i pappapermisjon. Han 
vil fortsatt jobbe noen dager i forbindelse med JAN-AM. Han fikk en avskjedslunj på 
Spiseriet.  

 

Vedtak: 
 Orienteringen tas til etterretning.  

Vedtakssaker 
 

84/23 Prosjekt til budsjett 

Administrasjonen presenterte sine forslag til programposter for budsjettet for 2024. 
 
Styret ble enige om at det ikke blir behov for budsjettprosjekt for regionkorpsturné i 2024. 
Akustikkmålinger videreføres med 30,000 kroner i budsjettet, som er tiltenkt å dekke fem 
korps.  
 
Prosjektbudsjettet til musikalsk/faglig utvikling videreføres, men det settes ikke av noen 
midler fra NMF Rogaland. Administrasjonen skal likevel ha prosjektet i tankene, og relevant 
inntekt man eventuelt får fra støtteordninger skal tilføyes prosjektet.   
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Ellers videreføres alle budsjettposter. 
 
 
 

Vedtak:  
 
Følgende budsjettposter skal videreføres for 2024: 
 
 

 Nr  Aktivitet  
100  Administrasjon  
200  Styret  
210  Regionting/Korpskonfer

ansen i Rogaland  
230  Distriktsmøter/korpskly

nger  
240  Ungdomsløftet  
300  Sommerkurs  
310  Instruktørkurs  
311  Ung dirigent  
312  Støtte til 

rekrutteringstiltak  
330  Regionkorps  
340  Rogalandmesterskap 

Skolekorps  
341  Drill  
343  Rogadrill  
350  Akustikkmålinger  
450  Jan-Am  
600  NM Brass Skolekorps  
601  Utviklingsprisen  
700  Dirigentuka  
750  Alf Johan Aareskjolds 

Minnefond  
751  Støtte til 

musikalsk/faglig 
utvikling  

752  Dirigentnettverk  
756  Bjergsted Brass Festival  
755  Korpsglede for alle – en 

konsertserie  

 
 
 
 

85/23 Sommerkurs 2024 

 
Administrasjonen har kommet godt på vei med musikalsk og administrativ ledelse for neste 
års sommerkurs. Det er også bekreftet kurs- og konsertsted for alle kurs. Det skal 
undersøkes om representanter fra garden vil besøke blått kurs. 
 
Neste års kurs blir som følger:  
 
30.07-02.08 Gult kurs Jæren Folkehøgskole 
05.08-08.08 Gult kurs Stemnestaden  
03.08-08.08 Rødt kurs Jæren Folkehøgskole 
04.08-10.08 Blått kurs Lundheim Folkehøgskole  
27.07-03.08 Svart kurs Lundheim Folkehøgskole  
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01.08-04.08 Grått kurs Maritim Hotell Haugesund  
 
Styret støtter administrasjonens ønske om å øke prisen med 200 kroner for å kompensere 
for økte losjeringspriser og økte instruktør- og ledersatser. Grått kurs skal være et 
nullprosjekt og den endelige prisen her må vedtas når komplett budsjett foreligger.  
Administrasjonen skal undersøke om det kan søkes om støtte til sommerkurs for å 
kompensere for regionens økende kostnadsbyrde.  
 
Aldersinndelingen på blått og svart kurs ble gjenopptatt da hybridløsningen som ble vedtatt 
på forrige styremøte ikke ville være effektiv nok til å motvirke de lange ventelistene på 
svart kurs. Det har også kommet forespørsler fra distriktsmøter om å gå rett på den 
endelige inndelingen uten et hybridår i 2024.  
 
 

Vedtak: 
 
Styret vedtar at sommerkurssatsene skal økes med 200 kroner. Grått kurs skal være et 
nullprosjekt og endelig deltakeravgift skal diskuteres siden.  
 
Prisene for sommerkurs i 2024 blir da følgende:  
Grått kurs: Vedtas ved et senere tidspunkt 
Svart kurs: 6,000 kroner  
Blått kurs: 5,400 kroner  
Rødt kurs: 4,900 kroner  
Gult kurs: 3,400 kroner 
 
Styret vedtar at vi går rett på med tre årstrinn på blått og tre årstrinn på svart kurs i år.  
 

86/23 Rogalandsmesterskapet for skolekorps 
 
 
Rogalandsmesterskapet i 2024 arrangeres 20.-21. april. Fartein valen, Eikenessalen, den 
gamle kulturskolen og Kuppelhallen er booket for konkurransene. I år blir noen 
påmeldingsfrister senere enn normalt da RM også arrangeres senere enn normalt. 
 
I 2025 arrangeres RM 15.-16. mars, konserthuset er reservert og vil bli endelig bekreftet til 
høsten når Stavanger Symfoniorkester har fastsatt sin konsertplan. Administrasjonen foreslo 
at datoene for RM 2026 settes til 18.-19. april.  
 
RM-reglementet er foreslått oppdatert for å samsvare med reglementet for NM. Dette 
gjelder spesielt aldersinndelinger og unntak for aldersinndelingen for 2. divisjon og 
nedover.  
 
 
 

Vedtak: 
 
Styret vedtar at RM 2026 blir 18.-19. april.  
 
Regelendringene for RM dispensasjon for to musikere fra 2. divisjon og nedover er allerede 
godkjent av regionstinget. Det behøver derfor ikke styrevedtak på denne endringen. 
Innføringen av nedre aldersgrense for ensemble- og solistkonkurransen ble vedtatt.  

 

Drøftingssaker 
 

87/23 JAN-AM 



 
 

 NMF Rogaland     14.11.2023     Styremøte 6 
 
      side 4         

 
Styret og administrasjonen gikk sammen gjennom planen for dagen. Det er en mye trangere 
timeplan enn tidligere på grunn av stor deltakelse. Administrasjonen er på plass fra klokken 
07:00, styret møter også rundt da litt avhengig av oppgavene de er tildelt.  
 
Under middagen skal de tre beste introduksjonsvideoene vises. Det blir deretter avslørt 
hvilken video som vinner. Styremedlemmene som er i salen under konkurransen skal 
nominere sine topp tre videoer. Det er underholdningsverdien på videoene som skal 
bedømmes, og resultatet skal drøftes i riggepausen.  
 
Administrasjonen stiller med gensere til styret og speilreflekskamera. Administrasjonen 
fikser også enkel bevertning til dommere.  
 
Styret kom i felleskap fram til at den beste datoen for JAN-AM 2024 blir 23. november. 
Administrasjonen oppdretter kontakt med hotellet i Haugesund.  
 

Vedtak: 
 
Drøftingen tas til etterretning. 
 
 

88/23 Korpskonferansen i Rogaland 

 
Administrasjonen presenterte deres skisse for konferansen. For 2024 ønsker 
administrasjonen å fokusere på lokale krefter, og noen av temaene som belyses er 
ungdomsmedbestemmelse og hjelp til selvhjelp.  
 
Det er bekreftet at NMFs generalsekretær Kjersti Tubaas deltar på konferansen.  
 
Styret ønsker å gå videre med det som administrasjonen har skissert.  
 
 

Vedtak: 
 
Drøftingen tas til etterretning. 
 

89/23 Distriktsmøter 

 
Distriktsmøter er avholdt i alle regioner utenom i Ryfylke. Der er det foreløpig ingen planer 
om et møte.  
 
Det ble drøftet hvorvidt man kan forbedre både møtene og påmeldingsprosessen til neste 
år. Da skal administrasjonen bistår med påmelding, og representantene fra distriktene selv 
følge opp med deres medlemskorps. Det er ønskelig å avholde møtene på rimeligere lokaler 
enn hotell da det ikke er stort nok oppmøte til at det lønner seg. Det bør også vurderes å 
legge til rette for digital deltakelse.  
 
Referater fra distriktsmøtene som ble holdt høsten 2023:  
 
Jæren 
Representanter fra Nærbø Musikkorps, Nærbø Skulekorps, Bore Skulekorps, Jæren 
Showblås, Klepp Hornorkester, Klepp Skulekorps, Tu Skulekorps. Bryne Skolekorps, 
Rosseland Skulekorps, Gjesdal Brass Band og Ålgård skolekorps var til stede. Fra NMF stilte 
May-Kristin Øgreid og Karoline Melstveit.  
 
Rekruttering: 
Mange korps har rekrutteringskonserter og opplever det som en veldig god måte å nå ut til, 
og få påmeldinger fra målgruppen. Det er flere som får mange aspiranter, men også mange 
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som faller fra det første året. Voksenkorpsene melder om lite rekruttering fra de lokale 
skolekorpsene. Dette henger trolig sammen med at det er få musikanter i 
rekrutteringsalder for tiden. 
 
Synlighet: 
Korpsene er gode på å sette opp større konserter, gjerne i samarbeid med andre korps.  
Det kan være utfordrende å få formidlet at korpsene ønsker å få betalt på sine 
spilleoppdrag. Det blir dessverre vanskeligere og vanskeligere å få mediaoppmerksomhet. Vi 
må fortsette å invitere og informere media når det er større ting som skjer i lokalmiljøet. 
 
Eventuelt: 
Det ble stilt spørsmål rundt hvorvidt NMF kan bidra med noe i forhold til skyhøye leiepriser 
på kirker og konsertscener. Alle oppfordres også til å bruke Facebookgruppen «Korpsene på 
Jæren». Del arrangementer og utveksle informasjon mellom korpsene. Det vil også bli 
opprettet en gruppe som er lukket for styrene i de ulike korpsene på Jæren. Invitasjon 
kommer. 
 
Dalane 
Det var greit oppmøte med dels fysisk og dels digitalt oppmøte. Representanter fra Sokndal 
Skolekorps og Egersund Brass møtte fysisk opp til møtet sammen med Taj Elisabeth Eik 
Seilen og Karoline Melstveit fra NMF. Representanter fra Eigersund Skolekorps, Egersund 
Drillskole, Juniorkorpset Egersund, Helleland Skolekorps og Moi Skolekorps deltok digitalt 
på Teams.  
 
Sommerkurs: 
De frammøtte var positive til endringene på blått og svart kurs. Alle endringer som gjør at 
flere kan delta er bra. De håper at deltakeravgiftene ikke øker, og noen av korpsene sliter 
med å få sine musikanter til å melde seg på kurs.  
 
Ungdomsløftet: 
Ble positivt mottatt, Karoline forklarte litt mer inngående om hva ungdomsløftet går ut på. 
 
Årshjul: 
Det ble stilt spørsmål om Dirigentuka alltid må være i uke 32 da dette gjør deltakelse 
vanskelig på grunn av skolestart.  
 
RUK: 
Det ble gitt tilbakemelding om at de ikke syntes at RUK er «eliten» når alle ikke får sjanse 
til å prøvespille da det kan være 5 år mellom hver gang det er en ledig plass. Det Kom 
forslag om en annen måte å rullere på, for eksempel med prøvespill for alle hvert andre år. 
Hvis flere får anledning til å delta kan dette være med på å motivere flere musikanter.  
 
Hva ønsker de unge: 
Det var ingen unge til stede, men det ble isteden gitt tilbakemeldinger fra de som jobber 
og er med i skolekorps og i juniorkorps. Det ulike ting som motiverer de unge, noen liker 
det sosiale og pausene mens noen liker utfordrende noter. Felles for de fleste er at det er 
et godt miljø og at de trives.  
 
Synlighet: 
Korpsene opplever at lokalavisene ikke er interessert i korpsene. De føler at distriktene 
faller litt utenfor, og etterlyser tiltak som er mer rettet mot distriktene. 
 
Eventuelt: 
Flere ungdom opplever negativ oppmerksomhet på Snapchat og sosiale medier. Det ønskes 
at NMF er med å tenke ut på hva vi kan gjøre for å være med å motvirke dette. Når 
korpsenene opptrer bør det presenteres stoff som sitter og ikke er halvveis gjennomført. 
Korpsene vil øve mer i forkant av 17. mai. Det er den dagen da korps blir mest eksponert. 
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Juniorkorpset i Egersund startet et tiltak for å prøve og holde mer på ungdommer ved å gi 
de flere utfordringer enn det de får i skolekorpsene. Dirigenten har gjort dette på frivillig 
basis foreløpig, men de trenger midler til å kunne drive videre. 
 
Det er et ønske om at Dalane distriktet møtes minst 2 ganger i året, og skal få til et 
uformelt møte på vårparten i mai/juni. Taj tar kontakt og kaller inn. 
 
Egersund arrangerer kickoff i august, og vil ha med alle skolekorpsenene i Dalane på dette. 
 
Sandnes 
Det var labert oppmøte med representanter fra en håndfull skolekorps. Ingen voksenkorps 
sendte representanter til møtet. Fra NMF stilte Gudny Drangeid, Egil Johannessen og 
Karoline Melstveit.  
 
Det var mange av korpsene som holder korpsglede for alle konserter for tiden. Ellers var det 
også kollektive utfordringer vedrørende samarbeid med kulturskolen.  
 
Det ble uttrykt ønske for et bedre samarbeid mellom voksenkorps og skolekorps i Sandnes. 
Overgangen bør bevisstgjøres og voksenkorpsenes roller bør defineres. Ungdommen må tas 
vare på både under og etter rekrutteringsprosessen. 
 
Stavanger 
Det var relativt få oppmøtte, men god stemning rundt bordet. Fra NMF stilte Liv Elgheim, 
Karina Gundersen, Annika N. Skretting og Karoline Melstveit.  
 
Det ble delt gode erfaringer mellom korpsene. Det var en god blanding av skolekorps og 
voksenkorps frammøtt. Samarbeid med kulturskolen ble også diskutert.  
 
Det ble uttrykt ønske for å gå rett på 3-3 modellen på sommerkurs og ikke ha et mellomår 
for blått og svart kurs. Det ble også gitt sterkt ønske for å prøve å unngå at RUK samlingen 
legges på helgen med første søndag i advent da flere korps har spilleoppdrag da.  
 
Haugalandet 
Det var godt oppmøte blant skolekorpsene i Haugesund, men det kunne vært flere 
representanter fra voksenkorpsene. Det var også ikke så mange fra Karmøy som deltok. Fra 
NMF stilte Liv Elgheim, Astrid Helen Ove og Karoline Melstveit.  
 
Det var en god dialog blant korpsene. Temaer som drill, synlighet og sommerkurs ble tatt 
opp.  
 
 
 

Vedtak: 
 
Drøftingen tas til etterretning.  
 

90/23 Voksenopplæring Livslang Læring 

Program og innhold 
 
Karoline har overtatt etter Lilli som styremedlem i Studieorganisasjonen Livslang Læring.  
Administrasjonen vil fokusere på markedsføring i sosiale medier og GDPR. Karoline vil også 
ta del i ledertreningsopplegget som de andre daglige lederne i NMF har startet. Styret vil 
også fokusere på markedsføring i sosiale medier.  

 

Vedtak: 
Drøftingen tas til etterretning.  
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Orienteringssaker 
 

91/23 Rogaland Ungdomskorps 
 
Det er samling med Rogaland Ungdomskorps i Haugesund 1-3. desember. Jan Arve 
Hammerseth representerer fra NMF og sier noen ord.  

 
92/23 Siddis Brass 
 
Siddis Brass ble avholdt 4. november. Det var totalt 14 av NMF Rogaland sine medlemskorps 
som deltok, og de beste plasseringene var en 3. plass i elitedivisjonen og en 3. plass i 4. 
divisjon. Administrasjonen og flere representanter fra styret var til stede, samt NM sin 
president Rita Hirsum Lystad.  

 
 

93/23 Stavanger Open 
 
Stavanger Open avholdes 18. november. Det blir ikke stand på Stavanger Open i år, men 
administrasjonen setter av dagen og går rundt og representerer.  
 

94/23 UMM 
 
Karoline har overtatt Lillis rolle som medlem i den regionale arbeidsgruppen til UMM i 
Rogaland. UMM har et pauseår i 2023 med planer om å komme sterkere tilbake. Karoline 
skal delta på utviklingsmøte.  

 
95/23 Kulturskolesamarbeid 
 
Karoline deltok på Kulturskolekonferansen til Rogaland Kulturskoleråd. Administrasjonen er 
også i god kontakt med Rogaland Kulturskoleråd og skal gjennomgå samarbeidsavtalen 
mellom NMF og kulturskolerådet. 
 
Administrasjonen har også hatt møte med Marcel og Michelle fra Stavanger Kulturskole hvor 
et videre samarbeid ble diskutert. Målet med samarbeidet er å styrke posisjonen til den 
individuelle korpselev i kulturskolen.  
 
1. desember er administrasjonen invitert til å holde en presentasjon for dirigentteamet, 
slagverksteamet og blåserteamet til Stavanger Kulturskole. Temaene for møtet er hvordan 
rekruttere og holde på medlemmer med harde tall og fakta. Ungdomsløftet skal 
presenteres, og det skal snakkes om dirigentutvikling.  

 
96/23 Kultur for alle 
Stavanger Kommune har fått midler fra Sparebankstiftelsen til å starte en ny støtteordning 
for å styrke barn og unges deltakelse i det skapende, formende og utøvende kunstfeltet. 
NMF Rogaland har blitt invitert med i referansegruppen som utformer retningslinjene for 
støtteordningen. Dette skal ikke utelukke at hverken NMF eller deltakerkorps kan søke 
støtte fra ordningen. NMF vil motta et honorar for deltakelsen, og administrasjonen foreslo 
at dette beløpet blir øremerket Ungdomsløftet. 
 

97/23 Ung Dirigent 
 
7. og 8. oktober ble Ung Dirigent avholdt i Bjergsted. Instruktøren var Bjørn Breistein, og 
det var 6 deltakere. Bjergsted Blåseensemble var øvekorps i år. De ble bedt om å stille med 
minimum besetning, men besetningen de stilte med var ikke tilfredsstillende. 
Administrasjonen vil gi Bjergsted Blåsensemble tilbakemelding om at det må stilles med 
forsvarlig besetning om de skal bli spurt igjen. Det er et betalt oppdrag og vi er avhengig av 
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at øvekorpset stiller med nok musikanter til at øvelsen kan gjennomføres. Administrasjonen 
skal finne en bedre løsning til neste gang.  
 

98/23 NM Skolekorps Brass 
 
Første nyhetsbrev for NM Skolekorps brass vil bli utsendt 15. november. Administrasjonen er 
i god dialog med arrangørene av NM Skolekorps Janitsjar og NM Skolekorps Drill slik at 
innholdet samsvarer mest mulig. NM Skolekorps Brass blir avholdt i Fartein Valen og 
Kuppelhallen lørdag 22. juni 2024. Administrasjonen skal sjekke om kulturskolen har 
aktivitet den helgen. 
 

99/23 Regnskap 2023 
 
Regnskapet skal heller framvises når feilføringene i Korpsglede for alle er rettet.   

 
100/23 Nytt fra distriktene 
 
Styremedlemmene skal heretter selv sende inn representasjonslister og ta bilder når de 
representerer.  
 
Dalane 
11. november var Taj på 50 års jubileumskonsert for Juniorkorpset Egersund. Det er også en 
gladnyhet at Moi skolekorps har gått fra 9 til 28 medlemmer. 
 
Stavanger 
Annika representerte på 40 års jubileumskonserten til Skeie Skolekorps. Også denne var 11. 
november.  
 
Haugalandet  
Det ble representert på konsert med Musikkorpset Heimdal.  
 
Sandnes 
Det er noen korps som skal delta på Vinterland på Nye Ruten. Her er satsen fremdeles kr. 
10 000,- for en times spilling. 
 
SKIS gikk med et underskudd på 6,000 kroner. Dette ble dekket av Visdommen 
Tannlegesenter. De forsøke å få inn midler til neste samling i januar, alternativt må 
deltakeravgiften økes.  
 
 
 

Eventuelt 
 

101/23 Eventuelt 
1. Mensaprisen 

NMF har blitt tildelt Mensaprisen! 
2. Hotell til NM Janitsjar 

NMF Trøndelag har tidligere brukt et reisebyrå, nå skal alle bestille selv. 
Prisene er høye, og tilgjengeligheten er dårlig. Flere korps står uten hotell. 
Det skal stilles spørsmål med fordelingen av NM konkurransene og hvor de 
holdes på landsmøtet.  

3. Det etableres nye kulturråd i Sola og Egersund 
4. Valgkommitéen vil ha forslag på kandidater til forbundsstyret innen 1. desember. 

Forslag meldes til Liv. 
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Vedtak:  
Sakene tas til etterretning  

 
NMF Rogaland, 14/11/23   
 
 
 
 
 
Karoline H. Melstveit (sign.)  
Daglig leder NMF Rogaland 


